
ZAPISNIK 
 
Sa 10. sjednice Općinskog vijeća Općine Gornji Mihaljevec održane dana 28.03.2019. godine s 
početkom u 19,00 sati u Domu kulture u Gornjem Mihaljevcu (Vijećnica). 
Sjednica je sazvana pozivom KLASA: 021-05/19-01/2, URBROJ: 2109/21-02-19-1 od 22.03.2019. 
godine. 
Sjednici su bili nazočni vijećnici Općinskog vijeća Gornji Mihaljevec: Robert Kos, Bojana Kovačić, 
Mirjana Zadravec, Gordana Knezić, Ivan Ladić, Davor Miklin, Mladen Doničar, Franjo Kovačić, Boris 
Resman 
 
Sjednici nisu bili nazočni vijećnici Općinskog vijeća Gornji Mihaljevec: Robert Veselko(ispričao se), Almir 
Škvorc 
 
Ostali prisutni bili su: Goran Lovrec – načelnik, Jasenka Novak-zamjenica načelnika, Karlo Miljančić-
pročelnik, Kristina Cvetković-administrativno-računovodstveni referent, Vid Marčec-komunalni redar, 
Izak Vrtarić – medij 
 
Sjednicu je vodio predsjednik Općinskog vijeća Općine Gornji Mihaljevec: Robert Kos. 
 
Zapisnik vodila: Kristina Cvetković 
 
Robert Kos: Dame i gospodo, načelnik, zamjenica načelnika i mediji sve Vas lijepo pozdravljam i 
zahvaljujem što ste se odazvali na 10.sjednicu Općinskog vijeća Općine Gornji Mihaljevec. Molim Karla 
da obavi prozivnik. Nakon prozivnika utvrđeno je da je prisutno 9 od 11 vijećnika. Predlažem slijedeći 
dnevni red: 
 
 
 
                                                                         DNEVNI RED 

 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 9. sjednice Općinskog vijeća Općine Gornji Mihaljevec 
2. Aktualni sat 
3. Izvještaj o radu komunalnog redara za 2018.godinu 
4. Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvješća o provedenoj inventuri za 2018.godinu 
5. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća općinskog načelnika o provedbi plana 

gospodarenja otpadom 
6. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja-višak prihoda Općine Gornji Mihaljevec 

za 2018.godinu 
7. Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna za 2019.godinu 
8. Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna za 2018.godinu 
9. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2018.godinu 
10. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018.godinu 
11. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima za 2018.godinu 
12. Izvješće o izvršenju Socijalnog programa za 2018.godinu 
13. Izvršenje Plana razvojnih programa za 2018.godinu 
14. Prijedlog Odluke o prihvaćanju polugodišnjeg izvještaja općinskog načelnika za razdoblje 

od 01.07.2018. do 31.12.2018. 



15. Prijedlog Odluke o izdavanju prethodne suglasnosti na Izvješće o radu i Financijsko 
izvješće Javne vatrogasne postrojbe Čakovec za 2018.godinu 

16. Prijedlog Odluke o sklapanju Ugovora za obavljanje komunalne djelatnosti održavanja 
nerazvrstanih cesta u zimskim uvjetima – „zimska služba“ na području Općine Gornji 
Mihaljevec 

17. Analiza stanja sustava civilne zaštite i spašavanja u 2018.godini-prijedlog 
18. Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Gornji Mihaljevec za 2019.godini-

prijedlog 
19. Ostala pitanja i prijedlozi 

 
             
 
Ad.1 
 
Robert Kos: Možemo na usvajanje Zapisnika sa 9.sjednice Općinskog vijeća. Dali je bilo primjedbi na 
Zapisnik za prethodne sjednice? Ako nije možemo nastaviti. 
 
Kristina Cvetković:Da bilo je, gospodin Resman je imao primjedbu.(čitanje primjedbe gospodina 
Resmana). Evo to se ne slaže u potpunosti s onim kako sam ja napisala pa sad vi odlučite. 
 
Robert Kos: Zahvaljujem, molim Vas uključite se. Načelniče izvolite. 
 
Goran Lovrec: Htio bih reći nešto vezano za zapisnik, svi imate mogućnost korigiranja zapisnika, ali ne 
možete dodavati stavke. Uostalom, prema Poslovniku Općine Gornji Mihaljevec, članak 80, usvaja se 
Izvod iz zapisnika, a ne cjeloviti Zapisnik, jer kad bi se tako i radilo da usvajate Izvod iz zapisnika onda 
ne bi bilo toliko polemike oko Zapisnika.  
 
Boris Resman: I još sam pismeno postavio pitanje zašto načelnik nije bio na završnici Dana Lipe 
2018., a ne 2017. kako je bilo navedeno u zapisniku? 
 
Goran Lovrec: Evo ja nisam bio, ali bili su predsjednik vijeća i zamjenica načelnika. 
 
Robert Kos: Mislim da nema previše polemike oko zapisnika. Predlažem da se prihvati sugestija 
gospodina Resmana. Tko je za usvajanje Zapisnika sa 9.sjednice? Svi za, jednoglasno. 
 
Ad.2 
 
Robert Kos: Zamolio bih načelnika za uvodnu riječ da nas malo uputi u događanja u Općini od prošle 
sjednice do danas pa možemo na aktualni sat. Mislim da je prijelomna vijest, asfaltiranje Tupkovca. 
 
Goran Lovrec: Najnovije što se događa je to da je danas krenulo alfaltiranje jedne dionice u 
Tupkovečkom ispsilonu, to je asfaltiranje od Železne gore do ulaza u Tupkovec, a drugi dio će se 
alfaltirati kad budu ostali radovi izvedeni. Od aktualnosti još možemo izdvojiti posjet ministra Štromara 
koji nas je posjetio zajedno s županom Matijom Posavcom te su na taj način upriličili dodjelu Ugovora 
za energetsku obnovu Doma kulture u Gornjem Mihaljevcu. Također smo prijavili projekte koji su 
predani prema Ministarstvu graditeljstva, a odnose se na zadnju fazu modernizacije javne rasvjete te 
drugi projekt za modernizaciju 3 odvojka od čega je jedan u Vukanovcu gdje je poslije kiše uvijek odrod 
kamenja na cestu, te u Vugrišincu i Tupkovcu od ceste ŽUC-a do ulaza u Tupkovec. Također smo 
prema Ministarstvu graditeljstva prijavili nabavu komunalnog stroja i izgradnju prometnice prema 
parkiralištu na groblju. Raspisan je i natječaj za javne radove te moram naglasiti da ove godine imamo 



pravo samo na jednog djelatnika. Na zgradi PZ-a su promijenjeni prozori i vrata u iznosu od cca 
14.000kn. Također je u fazi projektiranja doma kulture tzv. „Trg u Mihaljevcu“ te projektiranje proširenja 
pješačke staze na inicijativu mjesnog odbora. Imamo u planu i šljunčanje gdje je to potrebno. 
 
Robert Kos: Zahvaljujem načelniku. Ima li tko kakvih pitanja? 
 
Boris Resman: Ja imam više pitanja. Vezano za moj upit za dužnike za komunalnu naknadu za fizičke 
osobe to mi je dostavljeno te primjećujem da je situacija od 2016.približno ista. Jedino što mi nije 
odgovoreno je ukupni iznos zastare po mjesnim odborima, to mi nisu u mogućnosti dati, a nije mi jasan 
taj dug i za pravne osobe-zašto postoji taj dug? Još bih pitao vezano za zahtjeve za dostavu 
dokumenata za oslobođenje plaćanja smeća koji je na oglasnoj ploči-dali se tko javio? 
 
Goran Lovrec: Prema Vašim pitanjima ste iznijeli stvari koje nisu točne, ne možete to tako iznositi na 
vijeću. Očito niste dovoljno proučili  dokumente da bi komentirali te stvari. Ako se radi o otpisu/zastari 
zna se koji dužnici su oslobođeni. Što se tiče Odluke o oslobađanju plaćanja smeća, ista postoji već 
duže vrijeme i procedura točno govori tko može biti oslobođen. 
 
Robert Kos: Zahvaljujem. Ima li još pitanja?  
 
Boris Resman: Što napamet iznosim? Pitamo sam ako je taj zahtjev na oglasnim pločama? 
 
Gordana Knezić: Obavijest o oslobađanju plaćanja smeća je na oglasnim pločama, ali još nemamo 
nikakvih zahtjeva, dok budu budemo riješili i svima će se pomoći. 
 
Boris Resman: Zahvaljujem se gospođi Gordani, ona mi je objasnila kako sam i očekivao. Još bih pitao 
dali su održane skupštine mjesnih odbora te dali će za Uskrs biti kakvi paketi? 
 
Robert Kos: Skupštine mjesnih odbora  počnu u 3. ili 4.mjesecu pa vjerujem da budu. 
 
Goran Lovrec: Sastanak predsjednika vijeća mjesnih odbora je bio, a na njima je odrade sastanke sa 
svojim mještanima. Danas je izvršena podjela paketa Crvenog križa prema zahtjevima. 
 
Robert Kos: Zahvaljujem, ima li kakvih pitanja? 
 
Kovačić Franjo: Prvo bih pohvalio pročelnika, pohvatao je sve konce i sve bude to ok, sve kaj sam s 
njim rješavao je super prošlo. Imao bih pitanje vezano za cestu Martinuševec-Tupkovec-Vukanovec-
Vugrišinec-Preseka, koja je to cesta? Trebali bi zvati ravnateljicu ŽUC-a nek nam pokažu koja je to 
cesta. 2013.je Ministar donio tu Odluku. 
 
Robert Kos: Vjerujem da ima još toga kaj treba napraviti. Ima li još kakvih pitanja? Ako nema 
zaključujem aktualni sat. 
 
Ad.3 
 
Robert Kos: Na zahtjev gospodina Kovačića je naš komunalni redar sastavio svoj izvještaj. Izvolite. 
 
Vid Marčec: Dobro večer svima. Evo probao sam odraditi izvještaj za 2018.godinu, ne budem to sve 
čitao, vjerujem da ste to pročitali. Ako bude kakvih pitanja, probati ću odgovoriti. 
 
Robert Kos: Zahvaljujem. Ima li kakvih pitanja? 



 
 
Boris Resman: Želio bih pohvaliti gospodina Vida da dok smo skupa radili, koristili smo i službeni auto. 
Malo mi se čini za čipiranje pasa, samo 18? Za slučaj Panić- kad su veće količine kiša, mislim da su 
kanali u pitanju i da bi to pod hitno trebalo riješiti, još kad sam i ja radio smo imali te probleme, ali ih 
nismo uspijeli riješiti. 
 
Robert Kos: Zahvaljujem. Gospodine Marčec, izvolite. 
 
Vid Marčec: Što se tiče čipiranja, 26.2.2019.je spisak uzeti iz programa od Ministarstva poljoprivrede i 
hrane, ukupno je pod kontrolom 446 životinja,a tih 18 se odnosi na plus. Istina je da u naravi ima više 
pasa nego je tih 446. Sa Bioinstituom je dogovoreno da se životinje još dodatno počipiraju na račun 
općine, jedno čipiranje je 100kn, jedno zbrinjavanje psa je 1800kn, zbog nemara ljudi. I moja matična 
općina je išla u to isto kao i moja bivša općina Štrigova. Bilo bi dobro da se upriliči sastanak mjesnih 
odbora jer svaki mjesni odbor najbolje zna za svoje mjesto koliko ima pasa. Što se tiče slučaja iz 
Preseke, bio sam lani osobno ne teretnu na reklamaciju gospođe Panić Melite i taj predmet sam ostavio 
kao nezavršeni, jer taj dio posla nije odrađeni od stane ŽUC-a. 
 
Boris Resman: Probajte to riješiti na bilo koji način, jednostavno je, nije to teško. 
 
Robert Kos: Načelnik kaže da je već jednom prije poslan zahtjev i da nema potrebe ponovo slati 
zahtjev. Ima li još kakvih pitanja? 
 
Franjo Kovačić: Imam pitanje vezano zlatnu žuticu. Zanima me dali je prijavljena fitoinspekciji i što se 
poduzelo ako je prijavljeno? Također bih zamolio komunalnog redara da prošeće do bivšeg načelnika 
jer neki vlasnici pasa ne dozvole psima da vrše nuždu u vlastitim dvorištima,nego na pješačkoj stazi. 
 
Vid Marčec: Zlatna žutica je prisutna već jako dugo i u akcijskom planu piše tko može pokrenuti 
postupak, a što se tiče pasa to je kriv mentalni sklop ljudi. 
 
Boris Resman: Pitao bih dali je načelnik dobio informacije o usluzi dimnjačara, pošto isti nije dostavio 
podatke za 2018.godinu? I još vezano za „Bađov breg“- to je općinska cesta i tu bi trebalo naći kanalice 
jer dok su velike kiše sve ide na cestu. Što se po tome misli poduzeti? 
 
Vid Marčec: Što se tiče dimnjačara, ja sam htio da bi bilo malo opširnije o njemu, ja sam ga 10 puta 
zvao i nije dao podatke. Treba mu dati opomenu. 
 
Goran Lovrec: Osobno sam zvao dimnjačara da se daju ti podaci i obećao je da će dati, ali dosta teško 
to sve skupa ide. 
 
Boris Resman: Ja imam jedan prijedlog vezano za dimnjačara. Morali bi mu dati papirić da se zna kad 
je bio. 
 
Robert Kos: Ima još nešto za raspraviti? Ako nema zahvaljujem gospodinu Marčecu na izvještaju, a 
ostalo vjerujem da se bude riješilo. 
 
Vid Marčec: Još bih samo htio reći da smo imali i probleme s „Eko-florom“. Tražili smo podatke već 
prije, a tek neki dan smo ih dobili. Kvaliteta posla im je pala. U utorak smo imali prikupljanje glomaznog 
otpada i to još nije odvezeno. 
 



Robert Kos: Ako bi to bilo sve, zaključujem raspravu. 
 
 
Ad.4 
 
Robert Kos: Dalje imamo prijedlog Odluke o prihvaćanju izvješća o provedenoj inventuri za 
2018.godinu. Ako nema pitanja, predlažem glasanje. Tko je za? Svi za, jednoglasno. 
 
Ad.5 
 
Robert Kos: Dalje prelazimo na 5.točku dnevnog reda, a to je prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća 
općinskog načelnika o provedbi plana gospodarenja otpadom. Ako nema pitanja, predlažem glasanje. 
Tko je za? Svi za, jednoglasno. 
 
Ad.6 
 
Robert Kos: Dalje na dnevnom redu imamo prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja-višak 
prihoda Općine Gornji Mihaljevec za 2018.godinu. Ako nema pitanja, možemo na glasanje. Tko je za? 
Svi za, jednoglasno. 
 
Ad.7 
 
Robert Kos: Dalje imamo prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Općine Gornji Mihaljevec za 
2019.godinu. Ima li pitanja? Ako nema, predlažem glasanje. Tko je za? Svi za jednoglasno. 
 
Ad.8 
 
Robert Kos: Dalje imamo Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna. Ima li kakvih pitanja? 
 
Boris Resman: Prihodi me malo zanimaju, prihodi od nefinancijske imovine, koliko je dug 
Agromeđimurja, zanimaju me komunalni doprinosi i komunalne naknade te ako se kaj riješilo da bi se 
smanjio zakup prostora? Za mene je taj proračun lošiji jer je tu sve manje vidljivo, nema podkonta, dosta 
je nejasno. Trebalo bi koristiti jedan program, kako je bilo za 2017. 
 
Robert Kos: Zahvaljujem? Načelniče? 
 
Goran Lovrec: Gospodine Resman, nismo radili ništa, a imali smo Proračun kakav Općina nije imala 
20 godina. Niste se odazvali na sastanak Odbora za proračun i financije, a mogli ste i tamo dati svoje 
mišljenje. Što se tiče programa za proračun, isti se nije mijenjao već 10 godina, nema tu dileme i 
formata. Vezano za Agromeđimurje, oni su cijeli svoj dug zatvorili i uspjeli smo naplatiti isti. 
 
Ivan Ladić: Govorili ste o komunalnim doprinosima? 
 
Boris Resman: Da to je iz izvješća revizije, o komunalnom doprinosu, da nisu naplaćeni. 
 
Robert Kos: Mislim da nema potrebe za polemikom, načelnik je odgovorio s konkretnim odgovorima. 
 
Boris Resman: Imam još pitanja, porez i prirez, to su obične plaće? Tekuće pomoći nisu došle, zašto to 
nije izdvojeno, nije razgraničeno. Kako mi znamo potrošnju energije po domovima? 
 



Karlo Miljančić: To je skraćeni godišnji izvještaj, a ako želite na idućem sastanku Odbora za proračun i 
financije bude Vam se dalo izvršenje proračuna za 2018.godinu. 
 
Boris Resman: Kolko se platilo za javnu nabavu za udruge? 
 
Goran Lovrec: Povjerenstvo je odradilo svoj posao za 0 kuna. 2017.godine je prvi put raspisan natječaj 
za finaciranje udruga i to je odradio Ninoslav Bistrović. 
 
Robert Kos: Zahvaljujem. Ako nema više pitanja, predlažem glasanje. Tko je za usvajanje Godišnjeg 
izvještaja o izvršenju proračuna za 2018.godinu? 8 za, 1 suzdržani. 
 
Ad.9 
 
Robert Kos: Dalje imamo Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2018.godinu. Ako nema pitanja predlažem glasanje. Tko je za? Svi za, jednoglasno. 
 
Ad.10 
 
Robert Kos: U nastavku imamo Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 
2018. Ima li kakvih pitanja? 
 
Boris Resman: Na što se odnosi taj iznos za Tupkovec? 
 
Goran Lovrec: To je prva privremena situacija. 
 
Robert Kos: Ako nema više pitanja, možemo na glasanje. Tko je za?  Svi za, jednoglasno. 
 
Ad.11 
 
Robert Kos: Prelazimo na 11.točku dnevnog reda, a to je Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba 
u društvenim djelatnostima za 2018.godinu. Ima li pitanja? 
 
Boris Resman: Koje su to nespomenute udruge i što je to Orijentacijski klub? 
 
Goran Lovrec: Društvo osoba s invaliditetom i Udruga slijepih su nespomenute udruge, a Orijentacijski 
klub Bukovec je klub koji organizira 2 utrke kroz godinu. 
 
Robert Kos: Mislim da bi taj potencijal morali više iskoristiti. 
 
Boris Reman: Na što se utrošio taj iznos za manifestacije?  
 
Goran Lovrec: 23 000kn na šator za Dane Lipe, 3500 je uplaćeno kazališnoj družini „Pinklec“ povodom 
održavanja manifestacije „Veseli Božić u Gornjem Mihaljevcu.“ NK Jedinstvo je bio nositelj Dana Lipe i 
svi skupa su dobili 20 000kn. 
 
Robert Kos: Zahvaljujem. Tko je za? 8 za, 1 suzdržani. 
 
 
 
 



Ad.12 
 
Robert Kos: Dolazimo do 12. točke dnevnog reda, a to je Izvješće o izvršenju Socijalnog programa za 
2018.godinu. Ako nema pitanja, možemo na usvajanje. Tko je za? Svi za, jednoglasno. 
 
Ad.13 
 
Robert Kos: Dalje imamo Izvšenje Plana razvojnih programa za 2018.godinu.  Ima li pitanja? 
 
Franjo Kovačić: Ja bih zamolio da se u okviru ovih 255 000kn uključi i Trim staza, znači da se očisti 
sve pod brezama i da se u okviru tih novaca to popravi. Ako hoćemo razvijati turizam to bi se moralo 
popraviti jer su ljudi dok su rušili drva su se porušile i table. 
 
Goran Lovrec: Brine se o samoj Trim stazi, znamo da se najmanje 10 ploča mora zamijeniti. To je bilo 
lakše prošlih godina dok smo imali više radnika na javnim radovima, ali dok je u opsegu posla i košnja 
ne stigne se više napraviti. Na opasku koju smo dobili od Odbora, možemo reći da je svake godine 
potrošeno 600-800kn na table tako da nismo zaboravili na Trim stazu niti na klube u Brezju. Evo sad je 
rasisani najtečaj za javne radove, ali imamo pravo samo na jednu osobu pa se nadam da budemo dobili 
tog jednog radnika jer vidite i sami da se ne možemo pouzdati u javne radove. 
 
Franjo Kovačić: Zahvaljujem. Još bih napomenuo da se u jednom poznatom časopisu koji sam 
nedavno čitao spominjao naš Mlin i naši labirinti pa bi možda trebalo nešto poduzeti za održavanje 
istoga. 
 
Goran Lovrec: Da i ja sam prolistao taj časopis u više navrata, ali je ta Udruga odselila, a ti ljudi koju su 
kuću kupili to sad i prodaju. 
 
Boris Resman: Ja bih pitao za poduzetničku zonu, kaj se tu misli napraviti? 
 
Goran Lovrec: To nam je bolna točka, a natječaj je do dan danas otvoreni. Tu i tamo imamo neke 
upite,ali nema nekih konkretnih stvari. 
 
Robert Kos: Zahvaljujem. Ako nema više pitanja, možemo na glasanje. Tko je za? Svi za, jednoglasno. 
 
Ad.14  
 
Robert Kos: Dalje imamo prijedlog Odluke o prihvaćanju polugodišnjeg izvještaja općinskog načelnika 
za razdoblje od 01.07.2018.-31.12.2018. Ima li kakvih pitanja? Ako nema možemo na glasanje. Tko je 
za? 8 za, 1 suzdržani. 
 
Ad.15 
 
Robert Kos: Pred nama je prijedlog Odluke o izdavanju prethodne suglasnosti na Izvješće o radu i 
Financijsko izvješće Javne vatrogasne postrojbe Čakove za 2018.godinu. Ima li kakvih pitanja?  
 
Boris Resman: Tu su navedene 3 intervencije. Koje su to? I još vidim u Izvješću da Općina Pribislavec 
nije podmirila svoje obaveze.  
 
Robert Kos: Mislim da su te intervenvcije bile na cesti. 
 



Goran Lovrec: Stvarno ne bih znao zašto Općina Pribislavec nije podmirila svoje obaveze. 
 
Robert Kos: Zahvaljujem. Ako nema više pitanja možemo na glasanje. Tko je za? Svi za, jednoglasno. 
 
Ad. 16 
 
Robert Kos: Dalje imamo prijedlog Odluke o sklapanju Ugovora za obavljanje komunalne djelatnosti 
održavanja nerazvrstanih cesta u zimskim uvjetima – „zimska služba“ na području Općine Gornji 
Mihaljevec. Ima li kakvih pitanja? 
 
Goran Lovrec: Nakon nekoliko puta ponovljenog natječaja, pristila je jedna ponuda od gospodina 
Vilima Novaka, a trošak soljenja nismo imali ove godine. 
 
Robert Kos: Zahvaljujem. Ako nema više pitanja možemo na glasanje. Tko je za? 
Svi za, jednoglasno. 
 
Ad. 17 
 
Robert Kos: Dalje na dnevnom redu imamo Analizu stanja sustava civilne zaštite i spašavanja u 
2018.godini. Ima li kakvih pitanja? Ako nema, možemo na glasanje. Tko je za? Svi za, jednoglasno. 
 
Ad.18 
 
Robert Kos: Dalje imamo Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Gornji Mihaljevec za 
2019.godinu. Tko je za? Svi za, jednoglasno. 
 
Ad. 19 
 
Robert Kos: I došli smo do zadnje točke dnevnog reda, a to su ostala pitanja i prijedlozi pa molim 
načelnika da ukratko pojasni. 
 
Goran Lovrec: Imamo Zamolbu za alfaltiranje gospođe i gospodina Novak iz Tupkovca, koji su u utorak 
došli u ured Općine i podnijeli zamolbu, spremni su sufinancirati 50% iznosa, ali evo točan iznos ponude 
za asflatiranje još nemamo, „Niskogradnja Huđek“ do danas nije uspijela dostaviti ponudu. Nadalje 
imamo još jednu zamolbu za asfaltiranje puta prema gospodinu Kralju, Mikulanu i gospodinu Horvatu. 
Za taj dio imamo ponudu, ona iznosi 50 425kn i taj dio nije uključen u projekt aslfaltiranja „tupkovečkog 
ipsilona“. Volio bih da vijeće iznese svoje mišljenje, da razmotrite i da vidimo kako bi mogli isfinancirati i 
riješiti taj dio. 
 
Robert Kos: Trebali bi vidjeti što od toga je općinsko zemljište, a opet bilo bi šteta da pustimo strojeve 
jednom dok se već na terenu. 
 
Boris Resman: Prvo bi ti koji traže asfaltiranje morali podmiriti dug za komunalnu i tek onda im 
omogućiti asfaltiranje. 
 
Ivan Ladić: Evo gospodine Resman, tu se i ja slažem s vama. 
 
Robert Kos: Ali to se sad ne radi o tim ljudima. U kojem iznosu bi bilo učešće Općine? 
 
Ivan Ladić: Ako se utvrdi da je to općinska cesta, mislim da je 50% ok. 



Robert Kos: Ja isto mislim da je to ok, ali prvo moramo vidjeti za vlasništvo. 
 
Goran Lovrec: Ja bi isto da su svi platili komunalnu naknadu i da sve riješimo. 
 
Robert Kos: I koji je onda zaključak? Tko je za 45% sufinanciranja u troškovima asfaltiranja?  
 
Franjo Kovačić: Ja sam za pola pola. 
 
Robert Kos: Tko je za 50%? Svi za, jednoglasno. Zahvaljujem. Dalje još imamo troškovnik DVD-a 
Preseka. Načelniče ukratko? 
 
Goran Lovrec: Evo imamo troškovnik na 12 000kn pa predlažem da i ovaj dio potpomognemo te da i to 
riješimo i uvećamo transfere prema DVD-ima, ali trebala bi biti ravnomjerna raspodjela da se ne rade 
razlike među DVD-ima. 
 
Boris Resman: Ja bih direktno njima dao, ali ne bih svima povećao transfere. 
 
Ivan Ladić: To moramo napraviti ili ne? 
 
Goran Lovrec: Ne moramo dati, možemo dati koliko ocijenimo da možemo dati, minimalno je 5%, ali ja 
mislim da kak jednome tak i svima. 
 
Robert Kos: Dobro idemo onda na glasanje. Tko je da se svima povećaju transferi? 2 za, 7 protiv. Tko 
je da se napravi samo sa DVD Preseka, znači da financiramo tih 12 000kn? 7 za, 2 protiv. 
 
Goran Lovrec: Još imamo službenu verziju zemljišta koje bi trebalo kupiti da se napravi cesta prema 
groblju u iznosu od 71 000kn. To nam je preuvjet da uopće krenemo u to sve, a imam i neslužbenu 
informaciju da vlasnik može spustiti cijenu na 63 000kn. To je zemljište između Sternadovih i Mikulana. 
 
Robert Kos: Mislim da je to dobra ideja, ja bih samo da bi parking bio i gore, jer se budu ljudi gurali 
gore. 
 
Boris Resman: Ja bih isto podržao tebe predsjedniče, ali mi smo isto kupili jedan dio i to tako stoji, 
zapošteno je. 
 
Robert Kos: Tko je da kupimo zemljište za 63 000kn ako će se vlasnik složiti? Svi za, jednoglasno. 
 
Franjo Kovačić: Pitao bih ako je što došlo na Općinu vezano uz zamolbu NK Bratstvo? 
 
Goran Lovrec: Stigla je kazna na Općinu, 3900kn ako se plati odjednom, ali sa svime ostalim to je 
iznos od cca 15000kn, a svi skupa znamo da se kazna za objekte koji nisu u vlasništvu Općine ne može 
platiti isto kao ni za komunalni doprinos. Ja bih da se svima pomogne, ali u zakonskim okvirima. 
 
Robert Kos: Zahvljujem svima i zaključujem sjednicu. 
 
 
 
 
Sjednica završila u 21.30h. 
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